



For Immediate Release

Date : 29th June 2026

Disclosure of Material Information

United Gulf Holding Company B.S.C would like to announce the following material information:

الإفصاح عن معلومات جوهرية

تعلن شركة الخليج المتحد القابضة ش.م.ب عن الإفصاح عن معلومات جوهرية المبين تفاصيلها أدناه:

Date	29 th June 2026	٢٩ يونيو ٢٠٢٦	التاريخ
Company Name	United Gulf Holding Company B.S.C.	شركة الخليج المتحد القابضة ش.م.ب.	إسم الشركة
Trading Code	UGH	UGH	رمز التداول
Subject	Termination of service level agreement with United Gulf Bank B.S.C. (Closed) and senior management appointments.	إنهاء اتفاقية مستوى الخدمة مع بنك الخليج المتحد ش.م.ب.(مقفلة). وتعيينات في الإدارة التنفيذية.	الموضوع
Material Information	United Gulf Holding Company B.S.C. (UGH) wishes to disclose that pursuant to the sale of United Gulf Bank B.S.C. (Closed) to Burgan Bank K.P.S.C., UGH has terminated its service level agreement with United Gulf Bank B.S.C. (Closed), it has been agreed by both parties that the final date of the agreement will be 30th June 2026. Accordingly, United Gulf Holding Company B.S.C. would like to announce the following key senior management appointments effective from 1st July 2026: 1) Mr. Nirmal Parik, as the Chief Financial Officer and Head of Investments. 2) Mr. Hesham Sulaiman Hasan, as the Chief Compliance Officer, Money Laundering	تود شركة الخليج المتحد القابضة ش.م.ب. الإفصاح عن أنه وفقاً لعملية بيع بنك الخليج المتحد ش.م.ب (مقفلة) إلى بنك برقان (ش.م.ك.ع)، فقد قامت الشركة بإنهاء اتفاقية مستوى الخدمة المبرمة مع بنك الخليج المتحد ش.م.ب. (مقفلة)، وذلك باتفاق الطرفين على أن يكون تاريخ إنهاء سريان الاتفاقية في ٣٠ يونيو ٢٠٢٦. وبناءً على ذلك، تعلن شركة الخليج المتحد القابضة ش.م.ب. عن التعيينات التالية في الإدارة التنفيذية اعتباراً من ١ يوليو ٢٠٢٦: ١. السيد نيرمال باريك، الرئيس التنفيذي للشؤون المالية ورئيس الاستثمارات. ٢. السيد هشام سليمان حسن، رئيس الالتزام، ومسؤول مكافحة غسل الأموال، وأمين سر الشركة.	المعلومات الجوهرية



For Immediate Release

	Reporting Officer and Corporate Secretary. 3) Mr. Muhammad Ammar Amin, as the Financial Controller.	٣. السيد محمد عمار أمين، مدير الرقابة المالية.	
Impact on Financial Position	Nil	لا يوجد	الأثر على المركز المالي
Previous relevant disclosures (if any)	25 June 2024, 25 August 2024, 14 October 2024, 18 December 2024, 15 January 2025, 02 March 2025.	٢٥ يونيو ٢٠٢٤، ٢٥ أغسطس ٢٠٢٤، ١٤ أكتوبر ٢٠٢٤، ١٨ ديسمبر ٢٠٢٤، ١٥ يناير ٢٠٢٥، ٢ مارس ٢٠٢٥.	إفصاحات سابقة ذات صلة (إن وجدت)

Name	Hussain Lalani	حسين لالاني	الإسم
Title	Chief Executive Officer	الرئيس التنفيذي	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع	
 شركة الخليج المتحد القابضة عنه United Gulf Holding Company			